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KOMMUNSTYRELSEN 
2023-05-29 

Upphandling av ramavtal för skrivare 

Förslag till beslut 

1. Kommunstyrelsen beslutar att godkänna anskaffning avseende ramavtal 
för skrivare. 

2. Kommunstyrelsen beslutar att uppdra till inköpschef att anta leverantör, 
teckna avtal samt, om nödvändigt, fatta beslut om att avbryta 
anskaffningen avseende ramavtal för skrivare.  

Sammanfattning 

Kommunen saknar idag ramavtal för skrivare, vilket innebär att separata 
leasingkontrakt tecknas för respektive behov som uppstår. Detta resulterar i att 
kommunen har en stor differentiering av produkter och kontraktsvillkor för 
skrivare.  

För att skapa förutsättningar för ett enhetligt bestånd av skrivare och enhetliga 
avtalsvillkor, väljer kommunen nu att upphandla ett ramavtal. Ramavtalet 
omfattar successiva inköp av skrivare och kopiatorer inklusive service, toner och 
andra förbrukningsvaror till kommunens samtliga verksamheter. 

Upphandlingen planeras att genomföras genom öppet förfarandet i enlighet med 
lag (2016:1145) om offentlig upphandling (LOU). Kommunen kommer att anta 
det ekonomiskt mest fördelaktiga anbudet baserat på utvärderingsgrunden pris. 

Kommunens uppskattade behov för kommande ramavtalsperiod är ca 9 mnkr 
under hela ramavtalsperioden om fyra år. 

Ramavtal planeras att tecknas med en leverantör. 
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Ramavtalsstart är planerad till september 2023 och omfattar en löptid om två år 
med möjlighet till upp till två års förlängning, maximal avtalstid är därmed fyra 
år. 

Ärendet 

Kommunen saknar idag ramavtal för skrivare, vilket innebär att separata 
leasingkontrakt tecknas för respektive behov som uppstår. Detta resulterar i att 
kommunen har en stor differentiering av produkter och kontraktsvillkor för 
skrivare.  

För att skapa förutsättningar för ett enhetligt bestånd av skrivare och enhetliga 
avtalsvillkor, väljer kommunen nu att upphandla ett ramavtal. 

Inför genomförande av denna upphandling har en analys genomförts. Syftet med 
analysen har varit att samla information om hur kommunens bestånd av skrivare 
ser ut idag och hur det bör se ut i framtiden, för att säkerställa en så effektiv 
skrivarlösning som möjligt för kommunen. Analysen har innefattat kartläggning 
av befintliga skrivare så som antal, kontraktstider och nyttjandegrad. 

För att öka kontrollen och effektiviteten är förslaget att enheten för it och digital 
utveckling står för inköp av kommunens alla skrivare, och att respektive 
verksamhet sedan betalar för sitt nyttjande. I samband med utbytet kommer 
enheten för it och digital utveckling tillsammans med verksamheten se över så att 
rätt skrivare köps in, utifrån behov och nyttjandegrad. Genom att erbjuda en 
follow-me-print lösning, uppskattas en minskning av antalet skrivare kunna ske 
under ramavtalsperiodens fyra år, från dagens ca 300 till ca 230 skrivare.  

Ramavtalet omfattar successiva inköp av skrivare och kopiatorer inklusive 
service, toner och andra förbrukningsvaror till kommunens samtliga 
verksamheter. 

Upphandlingen planeras att genomföras genom öppet förfarandet i enlighet med 
lag (2016:1145) om offentlig upphandling (LOU). Kommunen kommer att anta 
det ekonomiskt mest fördelaktiga anbudet baserat på utvärderingsgrunden pris. 

Ramavtal planeras att tecknas med en leverantör.  

Ramavtalsstart är planerad till september 2023 och omfattar en löptid om två år 
med möjlighet till upp till två års förlängning, maximal avtalstid är därmed fyra 
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år. Serviceavtal som tecknas för köpta skrivare kommer dock att kunna löpa i upp 
till sex år.  

Ekonomiska överväganden 

Kommunens uppskattade behov för kommande ramavtalsperiod är ca 9 mnkr 
under hela ramavtalsperioden om fyra år. 

Av ovanstående kostnad, uppskattas kostnaden för inköp av skrivare, kopiatorer, 
toner och andra förbrukningsvaror till ca 4 mnkr och kostnaden för service och 
underhåll till ca 5 mnkr under hela ramavtalsperioden.   

Med föreslaget upplägg innebär den uppskattade inköpskostnaden för produkter 
bli ca 1 mnkr lägre jämfört med tidigare inköp, och kostnaden för service och 
underhåll uppskattas minska med ca 1 mnkr per år, detta är dock exklusive 
indexjustering. 

Kommunen garanterar inte någon avropsvolym för avtalsperioden.  

Kommunen har ensamrätt att avgöra omfattning och tidpunkt för avrop. 

Takvärde för ramavtalet är 12 mnkr för hela avtalsperioden om fyra år. 

 

Katarina Kämpe 
Kommundirektör 

Håkan Larsson 
Ekonomichef 

Expedieras 

Upphandlare Krister Persson 

Inköpschef Vendela Emmelin 
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